
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична 
община 
 
 
Уважаеми г-н Чобанов,  
  
Много бих искала да се разреши въпросът с по-малките братя и сестри на вече учащи в 
дадено училище деца. До преди година административният район по местоживеене 
(или месторабота) участваше с немалка тежест, какво се случва с останалите деца в 
семейството сега? Несериозно е родителят да ги разнася по различни училища, вярвам, 
че ще се съгласите. 
  
Предложението ми е поне в близките няколко години брат/сестра в училището да е 
водещ критерий, за да няма разделени деца. 
  
Благодаря Ви за отделеното време! 
  
С уважение, 
  
Теодора Янакиева 
 


